
Generalforsamlingsresolution

Hvidovre Lærerforening samlet til generalforsamling torsdag d. 25. marts 2010 på
Dansborgskolen udtaler:

Vi ser positivt på kommunalbestyrelsens beslutning om investering i IWB-tavler i
alle klasselokaler på kommunens skoler, da de indeholder et udmærket potentiale til
udvikling af undervisningen.

Vi finder imidlertid den ændrede finansieringsform problematisk, idet skolerne nu
selv er blevet pålagt udgiften til indkøb, installation og ikke mindst uddannelse i
brugen af tavlerne, hvilket betyder at andre indkøb og aktiviteter må nedprioriteres.

Samtidig pålægges skolerne en ikke ubetydelig udvidelse af driftsudgifterne bl.a. til
vedligeholdelse af tavlerne.

Vi opfordrer derfor til, at finansieringsformen ændres, så kommunen i takt med de
økonomiske muligheder betaler for dette fremskridt for undervisningen.

I en økonomisk nedgangstid finder vi det uacceptabelt, at Hvidovre Kommune ved
vedtagelsen af budget 2010 giver udseende af, at der i det kommunale budget er
fundet plads til denne aktivitetsudvidelse, uden at der som normalt har skullet findes
en tilsvarende kompenserende besparelse.

Dette overlades til skolerne uden mulighed for at kunne prioritere deres egen
kontraktsum anderledes.
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